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Referat fra 

 Distriktsledelsens bestyrelsesmøde 
Torsdag, den 22. februar 2024 kl. 13.00 i Aulum Fritidscenter 

 
Afbud:  
  
 
DAGSORDEN 
 

1. Bemærkninger til dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

 
2. Godkendelse af referat fra mødet den 9. november 2023. 

Blev drøftet. 
 

3. Status på økonomien – Inga 
Inga gennemgik det udsendte regnskab for 2023.  Regnskabet udviste et overskud på 
19.975 kr. I budgettet for 2023 var budgetteret med et underskud på 61.000. Likvide 
aktiver udgør pr. 31. 2023 329.894 kr. 
 
Inga efterlyste ønsker til budgettet for 2024. De fremkomne ønsker bliver indarbejdet i 
budgettet. Der er stadig ca. 50.000 kr. i overskud i forhold til budgetterede indtægter for 
2024. 
 
Vi vedtog, at distriktet fremover betaler befordringsgodtgørelse for de medlemmer af 
sundhedsudvalget, der deltager i distriktsledelsesmøder. 

 
4. Nyt fra formanden – Erik 

Erik nævnte, at han deltog i et ad hoc. udvalg nedsat af landsbestyrelsen, der skal se på 
distrikternes rolle. På næste møde skal man se på fordelingen af de økonomiske midler, da 
der er kritik af den nuværende fordeling, hvor der bl.a. tages hensyn til areal. 
 

5. Status på kommende møder og temadage 
Foreløbige datoer for møder i 2024 

 18. januar 2024: Evaluering fra Jan. 
 Vi har betalt regningen for afholdt temadag den 18.1. John Kirstein lovede at 
undersøge mulighederne for et tilskud. Har ikke fået en tilbagemelding fra John 
endnu. John er blevet rykket og har lovet at undersøge sagen. 
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18. april 2024: Årsmøde – Aulum. 
Bjarne Hastrup bliver vores indlægsholder til Årsmødet. 
Erik har lavet præsentation, delvis beretning – mangler input fra vores 
koordinatorer – så tænk over, hvad I gerne vil have med inden for hver 
jeres område. 
 

 Følgende blev nævnt: 

• Ældre Sagens manglende resultater i forhold til hvad man skriver om i 
bladene. Det skaber forventninger hos mange pensionister. 

• Bedre forhold på plejehjem. Se Ældrekommissionens betænkning om 
livskvalitet og selvbestemmelse i plejehjem og plejeboliger. 

• Aktiviteter? 

• Ensomhed. 
 

6. Input fra vores fokusområder 
Opfølgning og forslag til nye Temadage. 

 
Social-humanitær – Birthe 
Organdonation – har man taget stilling. 
Ensomhed. 
 
Ældrepolitisk – Ellen 
Evaluering af Ældrepolitisk temadag den 24/1. 
Kritik af udbudte kurser fra Ældre Sagen. Bør afholdes midt i landet. 
Vi skal rejse 4 timer hver vej for et 3 timers foredrag. 

 

IT-området – Søren 

• AI kursus 

• Finde nogen der kan fortælle om Apple 

• Sikkerhed på nettet 

• Elektronisk krigsførelse 
 
 
Motion og Sundhed – Gudrun 
Temadag med Gert Rune, Henning Jørgensen og Anders Tornegård Olesen. 
 

7. Arrangements koordinator 
Erik får talt med Peter Rindom fra ÆS Marketing, om han vil deltage på et opstartsmøde 
omkring en ny koordinator til Arrangementer m.m. 
 

8. Oprettelse af et Kasserernetværk 
Inga vil invitere distriktets kasserer til et møde for at undersøge interessen. 
 

9. Nyhedsbrevet 
Nyhedsbrevet vil blive udsendt medio marts. 
Til efterretning. 
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10. Sundhedsudvalgets arbejde 
Velkommen til Aase Brøndum fra Sallingsund, der afløser Birgit Jonassen som medlem af 
Sundhedsudvalget. 
 
Vores repræsentanter i Sundhedsudvalget melder ind til Erik, hvilken af dem der deltager 
med info om Sundhedsudvalgets arbejde på distriktsledelsesmøderne. 
Åse nævnte at der havde været meget turbulens i udvalget. 
Planlægger en temadag i efteråret ”Hvordan passer vi på vores egen sundhed”. 
Mødested bliver et sted, hvor det er nemt at komme frem. 
 

11. Nyt fra Landsbestyrelsen – Bodil 
Bodil orienterede om nyt fra landsbestyrelsen. 

 
12. Nyt fra sekretariatet – Torben 

Torben orienterede fra sekretariatet. 
 

13. Eventuelt 
Åse nævnte, at vi skal passe på de bestyrelser/frivillige vi har. 
 
Jan nævnte, at han gerne vil stoppe som medlem af distriktsledelsen. 
Jan har været med siden 2011 heraf 7 år som formand. Jan er på valg i år. 
Øvrige var villige til at genopstille. 

 
 
14. Næste møder 

18. april efter årsmødet. 
Torben vil i samarbejde med Erik komme med forslag til mødeaktivitet for det kommende 
år.  


